
Nelehký rok 2020 v orientačních sportech 
 
Stejně jako v jiných sportech, i v našem sportovním odvětví byla řada závodů zrušena nebo 
přesunuta. Od loňského roku se náš klub připravoval na významné pořádání dvoudenních 
národních žebříčkových závodů. Příprava nás stála již dost práce i finančních prostředků. Bylo 
potřeba zajistit veškerá povolení k uspořádání závodů, zajistit shromaždiště závodníků a připravit 
nové speciální mapy pro orientační běh. Bohužel závody byly oficiálně zrušeny asi 2 týdny před 
plánovaným termínem. Národní žebříčky jsou přesunuty na příští rok. Všichni doufáme, že je 
budeme moci realizovat. 
 
Přestože termínová listina závodů jak v orientačním běhu, tak v orientační cyklistice byla značně 
prořídlá, naši členové dosáhli řady úspěchů. V Českém poháru MTBO se stihly uskutečnit téměř 
všechny závody vč. Mistrovství ČR na krátké trati (1. místo Svoboda Petr kat. M50), Mistrovství ČR 
ve sprintu (3. místo Zemková Pavlína kat. W17, 3. místo Svoboda Petr kat. M50), Mistrovství ČR 
na dlouhé trati (3. místo Wohanka Richard kat. M20). Celkově se v Českém poháru MTBO umístil 
Petr Svoboda kat. M50 na 2. místě, Richard Wohanka kat. M20 na 3. místě a Pavlína Zemková 
kat. W17 na 5. místě. 
 
V orientačním běhu byl Jarní středočeský žebříček OB úplně zrušen a v Podzimním středočeském 
žebříčku mládeže se na 2. místě v kat. D18 umístila Barbora Kašparová a druhé místo obsadila i 
slánská štafeta mládeže kat. H14. Ve veteránském žebříčku se Petr Doubek kat. H45 umístil 
celkově na 5. místě ze 70 hodnocených závodníků. 
Naši členové bodovali během prázdnin na mezinárodních vícedenních závodech v OB, např. 
H.S.H. Vysočina cup – Hrdličková Ludmila kat. D50 1. místo, Rumcajsovy míle – Zápotocký Tomáš 
kat. H10 3. místo, Pískovce Doksy – Matoušková Markéta kat. D45 1. místo, Tis 2020 – Hrdličková 
Ludmila kat. D50 1. místo, Matoušková Markéta kat. D45 3. místo a Zápotocký Tomáš kat. H10 3. 
místo. 
 
V období, kdy nebyla možnost trénovat společně, jsme využili IT techniku a trénovali jsme 
individuálně na připravených tratích. Snažili jsme se využít dostupných možností, rozvíjet se a 
nezahálet. V září se nám podařilo uspořádat několik velmi náročných tréninků v Jizerských horách. 
Naše celoroční snaha je vidět i na výše uvedených výsledcích.  
 
Rádi bychom touto cestou poděkovali všem, kteří naši činnost finančně podpořili, tj. Královské 
město Slaný, MŠMT a firma RUMPOLD-P s.r.o. 
 
Přejeme všem pevné zdraví a ať je příští sezóna bez omezení sportovní činnosti a zrušených 
závodů. 

 
Za SKOB Slaný Helena Zemková 

 
 
 





 


